
Z Á P I S
z 20. zasedání zastupitelstva města Slavkov u Brna,

které se konalo dne 17.2.2025

od 17:00 hodin v zasedací místnosti MěÚ

Př í tomni: Vendula Andrlová, č lenka ZM
Mgr. Jana Bangová, č lenka ZM
Bc. Michal Boudný, starosta
Ing. Hynek Charvat,  č len ZM
Ing. Ivan Charvát, č len ZM
Ing. Marie Jedl ičková, místostarostka
Mgr. Přemysl Jeřábek, č len ZM
Mgr. Petr Jeřábek, č len ZM
Mgr. Vladis lava Kulhánková, č lenka ZM
Mgr. Elv íra Patáková, MBA, č lenka ZM
Bc. Veronika Slámová, č lenka ZM
Mgr. Vladimír Soukop, č len ZM
Mgr. Bc. Radomír Zemánek, č len ZM

Omluveni: Jan Ehrenberger, č len ZM
Adam Janek, č len ZM

Nepř í tomni: <dle prezenční l ist iny>

Hosté: Mgr. Věra Babicová, ředitelka ZŠ Komenského
Mgr. Bohuslav Fia la, tajemník MěÚ
Mgr. Eva Kel lner F ia lová, ředitelka Zámku Slavkov-Auster l i tz
Ing. Petr Lokaj,  vedoucí odboru správy majetku, invest ic a rozvoje
Mgr. J iř í  Půček, ředitel  ZŠ Tyršova
Mgr. Magdaléna Salačová, právnička města
Bc. Klára Vránová, vedoucí f inančního odboru
Petr Zvonek, ředitel  TSMS

Předsedaj íc í: Bc. Michal Boudný, starosta

Ověřovatelé: Mgr. Přemysl Jeřábek, č len ZM
Mgr. Elv íra Patáková, MBA, č lenka ZM

Návrhová komise: Ing. Ivan Charvát, č len ZM
Ing. Marie Jedl ičková, místostarostka
Bc. Veronika Slámová, č lenka RM



Číslo
bodu

Bod
Komentář

1. Zahájení a schválení programu 20. zasedání zasedání zastupitelstva města

Zasedání zahájil pan starosta Bc. Michal Boudný v 17:00 hodin, který přivítal všechny přítomné a řídil
celý průběh 20. zasedání zastupitelstva města. Při zahájení upozornil, že z jednání zastupitelstva bude
pro  potřeby  zápisu  pořizován  zvukový  záznam,  a  v  případě  záznamu  pořizovaného  přítomnými
fyzickými  osobami  nesou pořizovatelé  odpovědnost  za  to,  aby  dalším zpracováním,  popř.  šířením
nedošlo  k  zásahu  do  osobních  nebo  osobnostních  práv  třetích  osob.  Následně  omluvil  z  celého
dnešního zasedání pana Jana Ehrenbergera a pana Adama Janka a konstatoval, že je přítomno 12
zastupitelů a zastupitelstvo města je tedy usnášeníschopné. Poté zastupitelé přistoupili k hlasování o
předloženém programu (schváleno 12 hlasů pro). Starosta následně navrhl určit návrhovou komisi ve
složení: paní Ing. Marie Jedličková, pan Ing. Ivan Charvát a paní Bc. Veronika Slámová (schváleno 12
hlasů pro). Dále navrhl za ověřovatele zápisu z dnešního zasedání paní Mgr. Elvíru Patákovou, MBA a
pana Mgr. Přemysla Jeřábka (příchod paní Vendula Andrlová v 17:02 hod. - schváleno 13 hlasů pro).

Schválený program:
1.    Zahájení, schválení programu, volba návrhové komise, volba ověřovatelů zápisu
2.    Plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města
3.    Zápis ze zasedání kontrolního výboru
4.    Zápis ze zasedání finančního výboru
5.    Soubor rozpočtových opatření č. 1 – 9
6.    Změna zřizovací listiny Základní školy Tyršova Slavkov u Brna - dodatek č. 4
7.     Dopis  ministra  životního  prostředí  ohledně  povinného  zálohování  nápojových  PET  lahví  a
plechovek
8.    Interpelace členů ZM
9.    Odpovědi na interpelace
10.    Diskuse
11.    Závěr    

Pozn.  V  době  hlasování  o  programu  bylo  přítomno  12  členů  zastupitelstva  města.  Paní  Vendula
Andrlová se dostavila po hlasování o návrhu programu.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Výsledek hlasování: Přijato

2. 297/20/ZM/2025 Plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města
K tomuto bodu jednání byli přizváni:



I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
průběžné plnění a trvání úkolů.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Mgr. Elvíra Patáková, MBA, Ing. Marie Jedličková, Bc. Michal
Boudný.

Bc.  Michal  Boudný  navrhl  hlasovat  o  upraveném usnesení  s  tím,  že  bod  282/19  z  19.  zasedání
zastupitelstva města ze dne 16. 12. 2024 není splněn, a nadále trvá (participativní rozpočet).

Bylo hlasováno o upraveném návrhu usnesení.

Zdržel se: Mgr. Vladimír Soukop.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

3. 298/20/ZM/2025 Zápis ze zasedání kontrolního výboru
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
zápis č. 10 ze zasedání kontrolního výboru konaného dne 29. 01. 2025.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

Mgr. Přemysl Jeřábek (předseda kontrolního výboru) okomentoval předložený zápis č. 10 ze zasedání
kontrolního výboru konaného dne 29. 01. 2025, průběh zasedání výboru, a informoval o plánované
kontrole dne 26. 02. 2025 na ZŠ Komenského.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

4. 299/20/ZM/2025 Zápis ze zasedání finančního výboru
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí



zápis z 15. zasedání finančního výboru konaného dne 12. 02. 2025.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Bc. Veronika Slámová, Bc. Michal Boudný.

Ing. Ivan Charvát (předseda finančního výboru) okomentoval předložený zápis, průběh zasedání, a
přijatá usnesení výboru.

Bc. Michal Boudný ústně doplnil písemný materiál k návrhu rozpočtového opatření č. 6 "Veřejné WC",
které bylo zastupitelům na základě požadavku finančního výboru rozdáno před dnešním zasedáním.

Odchod: Mgr. Vladimír Soukop - 17:10 hodin.
Příchod: Mgr. Vladimír Soukop - 17:13 hodin.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

5. 300/20/ZM/2025 Soubor rozpočtových opatření č. 1-9
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
rozpočtová opatření v předloženém znění:

Č.  náv.
RO

Č.
RO

ORJ § Pol. ORG ÚZ Text
Příjmy
(Kč)

Výdaje
(Kč)

3
3

31 3639 5331 3639
FO  -  TSMS  -  příspěvek  na
provoz

590 000

32 3315 5331 1601
FO  -  ZS-A  -  příspěvek  na
provoz

545 000

81 6171 5011 MěÚ - Platy zaměstnanců 1 519 000

81 6171 5031 MěÚ - Sociální pojištění 400 000

81 6171 5032 MěÚ - Zdravotní pojištění 140 000

81 6171 5038 MěÚ - Pojištění odpovědnosti 6 000

36 6171 5011
FO  -  Rezerva  -  platy
zaměstnanců

-3 200 000



4 4
10 5512 2322 541 KT - JSDH - pojistné plnění 11 200

10 5512 5169 541 KT - JSDH - ostatní služby 11 200

5 5

41 6171 2322 IR - Pojistné plnění 55 300

41 6171 5169 517
IR  -  Ostatní  činnost  místní
správy

55 300

6 6
44 3613 5169 392

SB - Ostatní služby - nebyt.
prostory

360 000

35 8115 FO - Čerpání FRR 360 000

7 7

31 3639 5331 363924
FO -  ÚNP -  TSMS -  opravy
chodníků

4 000 000

41 2119 6121 51825 IR - Cyklostezka - Křenovice 650 000

35 8115 FO - Čerpání FDI 4 650 000

8 8

41 3613 6121 568 IR - Husova 63 1 000 000

41 3113 5169 553211
IR  -  ZŠ  Komenského  -
nepřímé náklady

-1 000 000

II. Zastupitelstvo města schvaluje
rozpočtové opatření v předloženém znění:

Č.  náv.
RO

Č.
RO

ORJ § Pol. ORG ÚZ Text
Příjmy
(Kč)

Výdaje
(Kč)

9 9
71 6171 5909

OVV  -  Participativní
rozpočet

500 000

35 8115 FO - Čerpání FRR 500 000

III. Zastupitelstvo města schvaluje
čerpání Fondu dopravní infrastruktury ve výši 4.000.000 Kč na opravy chodníků a ve
výši 650.000 Kč na přípravný zásah - cyklostezka Křenovice.

IV. Zastupitelstvo města schvaluje
čerpání Fondu rozvoje a rezerv ve výši 360.000 Kč na zajištění provozu veřejného
WC na autobusovém nádraží.

V. Zastupitelstvo města schvaluje
čerpání Fondu rozvoje a rezerv ve výši 500.000 na participativní rozpočet.

VI. Zastupitelstvo města bere na vědomí



rozpočtová opatření č. 1 a 2.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V  rozpravě  vystoupili:  Ing.  Ivan  Charvát,  Bc.  Michal  Boudný,  Mgr.  Přemysl  Jeřábek,  Ing.  Marie
Jedličková.

Po  proběhlé  diskuzi  zastupitelé  souhlasili  s  návrhem  Ing.  Marie  Jedličkové  hlasovat  o  variantě
schválení návrhu rozpočtového opatření č. 9 "Participativní rozpočet".

Bylo hlasováno o upraveném návrhu usnesení.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

6. 301/20/ZM/2025 Změna zřizovací listiny Základní školy Tyršova Slavkov u Brna - dodatek č.
4
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
Dodatek č. 4 ke Zřizovací listině Základní školy Tyršova Slavkov u Brna, příspěvkové
organizace, který doplňuje předmět činnosti o zařízení školního stravování - školní
výdejnu, v předloženém znění.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Magdaléna Salačová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

7. 302/20/ZM/2025  Dopis  ministra  životního  prostředí  ohledně  povinného  zálohování
nápojových PET lahví a plechovek
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
dopis  ministra  životního prostředí  ohledně  povinného zálohování  nápojových PET
lahví a plechovek.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.



V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Mgr. Petr Jeřábek.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Mgr. Magdaléna Salačová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

8. Interpelace členů ZM

Nebyly vznesené nové interpelace.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

9. Odpovědi na interpelace

Vzhledem k tomu, že nebyly předneseny interpelace nebyl tento bod projednán.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

10. Diskuse

Mgr. Vladislava Kulhánková - dotaz na úsekové měření na ul. Bučovická.

Bc. Michal Boudný - teď se projednává ul. Tyršova. Ulice Bučovická se nyní neřeší.

Mgr. Vladislava Kulhánková - proč se to neprojednává společně?

Bc. Michal Boudný - zatím se při jednání policie soustředí na ul. Tyršova.

Mgr.  Vladislava  Kulhánková  -  upozornění  na  stojící  auta  na  přechodu  u  domova  mládeže,  což
znemožňuje přecházení. My tam máme také autoškolu, kde vyjíždí auta. Je to tam frekventované.

Bc. Michal Boudný - stojí tam strážník městské policie. Domluvím se dále s paní velitelkou.

Mgr. Petr Jeřábek - občas tam bývají kontejnery na plast a na papír a myslím si, že jsou příliš blízko
toho přechodu.



Mgr. Vladislava Kulhánková - lidé si postaví vozidlo blízko před přechod a my potom ty kontejnery
nemáme kam dát.

Mgr. Vladimír Soukop - jak to bude pokračovat s budovou Husova č. p. 63?

Bc. Michal Boudný - nyní se sanuje štítová zeď do druhého patra. Jakmile to bude hotové, tak se
může odstranit zbytek toho štítu. Až bude toto hotové, tak odevzdáme proluku PČR. 

Mgr. Vladimír Soukop - trámy zůstávají?

Bc. Michal Boudný - je zvoleno takové řešení, aby tam trámy nebyly.

Mgr. Přemysl Jeřábek - dotaz k projektu "Cihelna".

Ing. Marie Jedličková - proběhla změna majetkových poměrů. K vlastníkovi přistoupil silný investor. Na
základě jednání nebyl podán nový návrh na změnu. Je tam nyní pouze ten majetkový posun s tím, že
oživují tu starou verzi, kterou jsme zde na zastupitelstvu před několika lety projednávali. Před cca
dvěma měsíci jsme byli požádáni o povolení dalšího sjezdu. My jsme se k tomu postavili tak, že by
musela být nová studie, ale ta nám nebyla podána. 

Bc. Michal Boudný - momentálně se tam nic neděje.

Ing. Ivan Charvát - odkud kam by bylo to úsekové měření na ul. Tyršova?

Bc. Michal Boudný - dopravní policie to vidí pravděpodobně v tom úseku mezi školami.

Ing. Hynek Charvat -   jezdím ráno téměř  každý den k ZŠ Tyršova. Nebylo by možné tam z těch
podélných stání udělat parkování "K + R"? Tam jde o těch 15 minut, kdy se tam doprovází děti.

Bc. Michal Boudný - to má určité parametry a ubylo by parkovacích míst.

Ing. Hynek Charvat - studenti parkují na ul. Čelakovského a polovina těch aut tam nemá co dělat.
Jestliže jsou problémy u střední školy, když tam parkují rodiče žáků základních škol, tak by toto mohlo
možná být řešení.

Mgr. Vladimír Soukop - řešením by bylo tam dát značku "zákaz zastavení".

Bc. Veronika Slámová - neměli bychom zapomínat, že je tam také poliklinika.

Ing. Marie Jedličková - je otázka, kdo parkuje před tělocvičnou. Mohlo by to zde být volné do 8 h.



ráno.

Bc. Michal Boudný - parkují tam např. zaměstnanci školy a zaměstnanci polikliniky.

Ing. Hynek Charvat - navrhoval jsem to časové omezení. Na značce "K + R" by např. bylo uvedeno od
07.40 do 08.00 h.

Bc. Michal Boudný - toto se těžko kontroluje. Děkuji paní ředitelce zámku za připravenou brožuru a
dovoluji si vás pozvat tuto sobotu na "Vepřové hody".

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

11. Závěr

Starosta města poděkoval přítomným za účast, a ukončil 20. zasedání zastupitelstva města v 17:40
hodin.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

Bc. Michal Boudný
starosta

Ing. Marie Jedličková
místostarostka

Zapisovatelé:

Munir Massow
sekretariát tajemníka MěÚ



Mgr. Přemysl Jeřábek
člen ZM

Mgr. Elvíra
Patáková

MBA, členka
ZM

Ověřovatelé:


